
Zápis ze schůze HV SRPŠ ze dne 26. září 2019  

Přítomní: Miroslava Szemlová, Petra Huczalová, Miroslav Balek, Ing. Miroslav Sluštík  

Omluveni: Petra Fedorová, MUDr. Miroslav Bílka, Alena Punčochářová 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec, Mgr. Dagmar Nogová, RNDr. Pavlína Kochová, Mgr. Denisa Kufová, 

zástupkyně z řad studentů obou maturujících ročníků  

 

PROGRAM: 

1. Úvodní slovo předsedy SRPŠ 

Miroslava Szemlová přivítala členy HV SRPŠ a také hosty a seznámila přítomné s programem schůze. 

 

2. Členské příspěvky SRPŠ 

Paní Szemlová seznámila přítomné s novou podobou Žádosti o členský příspěvek SRPŠ. Současným 

třídním učitelům prvního ročníku a primy podrobně vysvětlila náležitosti nové žádosti, možné způsoby 

výběru příspěvku a také připomněla, za co jsou finanční prostředky získané výběrem členských 

příspěvků, vynakládány. Nově jsou na zmíněné žádosti uvedeny e-mailové a telefonické kontakty 

předsedkyně, místopředsedkyně a pokladní, které je možno využít v případě jakýchkoli dotazů týkajících 

se spolku.  

Dále paní předsedkyně přestavila nový formulář, pod názvem Žádost o poskytnutí příspěvku SRPŠ, 

včetně jeho náležitostí. Dokument je jednotný a přehledný, umožní tak snadnější evidenci a kontrolu.  

 

2. Maturitní ples 

Přítomni projednávali průběh příprav maturitního plesu. Byl připomenut termín maturitního plesu a to 

23.11.2019. Prostor k vyjádření nápadů, námětů či připomínek byl dán také dvěma studentkám, které 

zastupovaly maturující ročníky. Hovořilo se o vstupenkách (vzhled, termín podání do tisku), o tvorbě 

plakátu, o výzdobě sálu. Studenti byli seznámeni s kapacitou sálu, kde se maturitní ples uskuteční a to 

v souvislosti s prodejem vstupenek. Dále se řešil čas výdeje večeří a také menu. Další záležitosti budou 

průběžně konzultovány. 

 

3. Sdělení ředitele školy 

Pan ředitel přítomné informoval o průběhu stavby sportovní haly gymnázia, zmínil se také o svých 

plánech týkajících se oslav 100 let Gymnázia Josefa Božka v Českém Těšíně. Dále informoval o tom, že 

se gymnázium přihlásilo do projektu, který se týká stavebnice elektromobilu KAIPAN. Na přípravě této 

stavebnice spolupracuje VŠB – Technická univerzita. 

 

 

4. Další schůze HV SRPŠ 

Termín konání příští schůze bude upřesněn. 

 

V Českém Těšíně dne  03.10.2019     Petra Huczalová, místopředsedkyně HV SRPŠ 


